
 
Z á p i s 

z jednání kolegia rektora konaného dne 8. 1. 2018 
 

Přítomni: prof. Medek, doc. Fajnor, doc. Francán, prof. Kovalčuk, Mgr. Mareček, prof. 
Petráš,  MgA. Petr, JUDr. Valová, Ing. Vondráčková, MgA. Vodička, Mgr. Svobodová 
Omluveni: prof. Cejpek 
Host: prof. Oslzlý 
 

1. Rektor předal dekret nově jmenované docentce: Ing. MgA.  Lucii Pešl 
Šilerová  Ph.D. v oboru „hudební umění“ od 1. ledna 2018. 

2. Informace rektora: 
 Hodnocení VaV – přišly podklady z fakult, analýzu zajistí pror. Kovalčuk. 
 Aktualizace Strategického záměru a Plány realizace SZ – doplnit a vyvěsit na 

fakultách na web. 
 Podpora rozvoje studijního prostředí na VŠ – v pátek 5. 1. proběhla schůzka nad 

projektem, realizace od 1. 4. 2018 do 31. 3. 2019. 
 Billboardy – dva návrhy -  ve forhausu v DnO a v Astorce v 1. patře -  byly odeslány na 

MŠMT, očekává se stanovisko.  
 Kontrola z Oblastního inspektorátu práce – provedl kontrolu na HF v oblasti rovného 

zacházení se všemi zaměstnanci (kauza Mgr. Novotný) – nebyly zjištěny žádné vážné 
nedostatky.  

 Problematika sexuálního obtěžování na VVŠ – řešení požadavku z MŠMT zohlednit 
ve svých vnitřních předpisech problematiku sexuálního obtěžování ze strany 
studujících, vyučujících a vedení vysokých škol  - na fakultách budou mít na starosti 
studijní proděkani, nutná revize Etického kodexu na rektorátě.  

 Nový FRVČ, grantový systém pro VaV – z Institucionální podpory, podpory z GAČR, 
prezentace v zahraničí apod. + projekty na přípravu a realizaci habilitací a jmenování 
akademických pracovníků JAMU. Celková suma 400 tis. Kč. 

 Umělecká rada – při profesorských řízení nestačí pouze hlasovat, je nutné při 
záporném stanovisku zdůvodnit hlasování UR. 

3. Informace kvestorky: 
 Schůzka se studenty – z důvodů probíhající rekonstrukce prostor a z toho 

vyplývajícího nekomfortního ubytování žádají studenti o snížení kolejného - bude 
řešeno 10. 1. s kvestorkou a zástupci studentů. 

 Rekonstrukce Astorky – úspěšně proběhlo předání stavby. 
 Stěhování učeben – v měsíci lednu proběhne přesun katedry jazyků z rektorátu na 

Astorku, do uvolněných prostor bude přestěhováno OVIS včetně kanceláře Ing. 
Búřila, která bude uvolněna pro nového prorektora.  

 Specifický vysokoškolský výzkum – vyhlášena výzva, finance 1.380 tis. Kč. 
 GDPR – schůzka 15. 1. na rektorátě.  
 Zaměstnanci se sníženou pracovní schopností – nutné nabírat. 



4. Kvalita – pror. Fajnor informoval o uskutečnění workshopů v měsíce lednu a únoru, 
které nemohly proběhnout do konce roku na fakultách pod vedení p. Prchala a p. 
Zouhara.  

3. Vnější vztahy – pozvánka na vernisáž výstavy Vlasta Fialová (1928 – 1998) ve čtvrtek 
18. 1. v 17 hod. v Dietrichsteinském paláci Moravského zemského muzea.  

4. DnO – ředitel informoval o talárech pro proděkany, které se momentálně šijí a dále 
vznesl dotaz ohledně schválení nebo zákazu kouření na jevišti. KR se shodlo na zákazu 
kouření na jevišti.  

5. DIFA – děkan upozornil na nové fotky vedení a kdo nebude spokojen, může se nechat 
vyfotit znovu. Poté proběhla debata o vizuálu JAMU.  

 
 
 

Příští kolegium rektora se koná v pondělí 22. 1. 2018 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 

 

Zapsala: Dozbabová                                          Verifikoval: prof. Medek 


